
 

 
 

A  C  T  A 
 

Pedreguer a 21 de juny de 2021 
 

A la Casa de Cultura de Pedreguer, essent les vint hores i nou minuts, del dia vint-i-u de 
juny de dos mil vint-i-u, es reuniren, sota la Presidència del Regidor d’ Esports, Pepe Cabrera 
Puigcerver, els membres de diferents Entitats Esportives Locals i membres d’ Associacions i 
Organismes que integren el Consell Municipal d’ Esports, que son els següents :                     
Toni Pulido ( Club Ciclista ),  David Vives ( Club Joventut ), Miguel Signes ( Club Esportiu 
Pedreguer), Andrés Noel ( Club de Petanca ), Angel Picornell( Assoc. Tir amb Arc ), Juan 
Ballester ( Club Eqüestre ), Juan T. Noguera ( Sense motor sport ), David Vives ( Futbol Veterans 
), Jairo Roselló ( Club de Basquet ), i Miquel A. Noguera ( Tècnic d´Esports ), qui actua de 
secretari. Assisteix a la reunió la regidora Viqui Simó. 
 
 Desprès de la benvinguda del Regidor d’Esports,  es dona pas a l’ ordre del dia, tractant-
se els següents assumptes : 
 
1.- Aprovació de l’ acta anterior. 
 

 Es fa lectura de l’acta de l’últim Consell de data del 2 de desembre de 2019 i s’aprova per 
unanimitat. 
En aquest punt Toni Pulido, pregunta el perquè no ha tingut resposta sobre la proposta que va 
presentar i que figura en aquesta acta. 
Se li contesta que el torn de preguntes s’ha de fer en l’últim punt de l’ordre del dia. Ara correspon 
aprovar l’acta. 
 
2.- Nomenament de representants del Consell d’Esports per al Consell Municipal de 

Participació. 

Pren la paraula Viqui Simó, Regidora Participació, per donar compte sobre El Consell Municipal 
de Participació, organisme que impulsa l’Ajuntament amb l’objectiu de fer de la participació 
ciutadana una eina operativa i valida per al bon funcionament de les accions que emanen de 
l’ajuntament vers al municipi  i a la seua ciutadania. 
Viqui Simó explica de quina manera les persones del municipi poden participar de les decisions 
de l’ajuntament, de com poden proposar diferents propostes. Com ara, el que va duguent-se des 
de fa uns anys , en les pressupostos participatius, per exemple. En definitiva, aquest organisme, 
regularà les diferents iniciatives de participació ciutadania. Explica també, els diferents 
mecanismes que ordenaran les accions de participació. La participació, apunta, també comporta 
un compromís, que es farà efectiu de diferents maneres. Pedreguer compta amb diferents 
consells municipals, i amb representants de cadascun d’ells s’ha de constituir el nou Consell 
Municipal de Participació. Aleshores cal que d’aquest consell isquen tres representants. Es 
demana si hi ha algun voluntari. 
 Les tres persones que representaran al Consell d’Esports al Consell de Participació, seran; Jairo 
Roselló, del Club de Basquet, Juan T. Noguera, del Club Sense motor Sport i David Vives del 
Club Joventut. 
La Regidora abandona la reunió a les 20,20h. 
 
 
 



 

 
 

 
3.- Informacions varies de la Regidoria d’Esports 
 
Pepe Cabrera pren la paraula per donar compte de les diferents informacions sobre l’Àrea 
d’Esports : 
 
- En primer lloc agraeix als clubs la dedicació i esforç que han tingut durant aquest temps 
difícils, motivats per l’incertesa provocada per la pandèmia. 
- L’àrea d’esports en els últims temps està treballant en politiques per a la salut, 
impulsada aquesta per la promoció i difusió de la pràctica esportiva. En aquesta línea s’han 
programat diferents xerrades dins de la campanya l’Esport en Primavera, encaminades a donar a 
conèixer l’estreta relació existent entre salut i activitat fisico-esportiva, com ara, la xarrada sobre 
Càncer i exercici físic. També s’han programat varies jornades per donar a conèixer un nou espai 
esportiu al municipi, el Circuit Saludable. Aquesta nova instal·lació ha propiciat l’edició d’un fullet 
explicatiu del que és el circuit saludable, com utilitzar-lo i diferents consells sobre com escalfar, 
com caminar i córrer. També recull consells sobre hàbits saludables. 
Aquest fullet formarà part de la prescripció medica, cosa que es treballarà amb el centre de salut 
de Pedreguer. 
S’ha ofert a la població dos tallers en els que s’ha treballat Com previndre el mal d’esquena. 
Tanmateix en aquesta línea s’ha llançat l’activitat per a persones jubilades de Gimnàstica 
aquàtica. 
- El regidor d’esports dona compte de les dues instal·lacions esportives que recentment 
s’han posat en marxa: 
 - Parc de barres o calistenia 
 - Circuit saludable 
Les dues instal·lacions estant situades al voltant del poliesportiu municipal. 
- S’informa de que l’Ajuntament ha sol·licitat a la Diputació dues subvencions a partir de 
dues línees que ha tret l’organisme provincial: 
 - Una, per al canvi de gespa del camp de futbol 

- I l’altra, per a la millora d’instal·lacions. En aquest cas per millorar el pavelló d’esport: 
canvi de lluminàries, accés pavelló des del carrer i pàrquing. 

La primera de les dues, dependrà la concessió, del nombre de sol·licituds que s’hi presenten a la 
Diputació. La segona va a concedir-se amb tota seguretat, doncs s’atorga a tots els pobles que la 
sol·liciten, amb una quantia econòmica que ve donada per el nº d’habitants de cada municipi. 
- El tècnic d’esports pren la paraula per informar que a partir d’aquest any les 
subvencions que lliura l’Ajuntament als clubs s’hauran de justificar. La justificació, que serà 
sempre igual o superior a la quantitat rebuda, es podrà realitzar de dues maneres: 
 - Amb l’aportació de factures i/o tiquets legals. 
 - Amb la presentació d’una factura emesa per l’Entitat en concepte de patrocini. Aquesta 
factura serà de manera digital i es presentarà a l’ajuntament a traves de Face. 

- Borsa reservada per a la participació i col·laboració de les Entitats Esportives. 
L’Oficina d’Esports ha iniciat un estudi per tal de regularitzar les subvencions que reben l’Entitats 
locals. S’establiran dos apartats a l’hora de lliurar-les: el general, amb una quantitat de diners, 
per a repartir entre totes les entitats en base a diferents estudis realitzats, i un específic, amb un 
quantitat menor, que es repartirà entre les entitats que complisquen una sèrie de premisses 
referents a participació i col·laboració en diferents actes, esdeveniments, activitats... be 
promogudes per la Regidoria d’Esports, be proposades des de les pròpies entitats.  
De la quantitat (aquest any han estat 37.000 €) destinada a subvencionar a les entitats locals, es 
decidirà quina quantitat va al general i quina a l’específic. 



 

 
 

 Aquesta proposta s’aplicarà en els pressupostos del 2022. A l’inici de l’any es comunicaran els 
criteris adoptats per la Regidoria d’Esports i el procediment a seguir, per poder optar a aquest 
tipus de subvenció.   

 
4.- Sol·licitud d’inclusió al Consell d’Esports d’una nova entitat. 
 
Atenent la sol·licitud presentada per l’entitat Club de Futbol Joventut Pedreguer, per a formar part 
de ple dret del Consell Municipal d’Esport, es passa a votació per a incorporar-la a l’organisme. 
Per unanimitat queda incorporada la nova entitat.  
 
5.- Precs i preguntes. 
 

- Jairo Rosello, president del club de basquet, informa de la problemàtica que tenen durant 
els partits a conseqüència  de la llum que entra per la cristallera del pavelló, la qual 
provoca un reflex que dificulta el normal desenvolupament del joc. A la vegada proposa 
una possible solució: posar un vinil tintat a eixa cristallera. Així mateix al·lega que per 
mitigar l’excés del color verd que la llum del pavelló transmet a la pista, es podria pintar 
els fons amb un color blanc. 
També llança una proposta per a que s’estudie la possibilitat de repintar les pistes i així 
reordenar els espais esportius per tal que pogueren cabre alguna pista més de basquet. 
Adverteix que cal esmerar-se amb la neteja de la pista de joc, doncs quan no es fa 
correctament la superfície  rellisca molt. 

- Andrés Noel, president del club de petanca, manifesta el seu descontent amb la situació 
de la zona de joc i altres qüestions que afecten directament a la seua pràctica, com ara, 
la neteja, les cadires,la llum,etc. 

- Miguel Signes del club Esportiu Pedreguer, adverteix sobre la problemàtica existent en el 
poliesportiu municipal, quan la gent ocupa les grades i el sol de vesprada impedeix que 
es puga vore el partit de manera correcta, doncs les persones tenen el sol de cara i 
s’enlluernen. Proposa col·locar unes grades al costat de les banquetes, cosa que no 
dificultarien la visió del joc per culta del sol. 

- Se li informa que aquesta proposta ja va figurar en les propostes dels pressupostos 
participatius en anys anterior i que no va prosperar per no aconseguir els vots suficients. 
Així i tot, s’estudiarà novament. 

- David Vives, del club de futbol Joventut, davant la possibilitat d’una futura reforma de la 
pista d’atletisme, amb un muntant de vora els 200.000 €, seria partidari de no afrontar 
aquesta mampresa, doncs no es massa la gent de Pedreguer que practica l’atletisme en 
pista. 

 
 

I no havent més assumptes per tractar, el President del Consell dona per finalitzada la sessió a 
les vint-i-una hores i cinquanta  minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done testimoni. 
 

     
 

Miquel A. Noguera Artigues 
                       Secretari del Consell 


